

展出面积达55,000平方米, 破历届纪录!
Exhibit area exceeds 55,000 sq. m. Breaks all records!



以下展商/单位诚邀阁下参观「第十六届中国国际涂料展」
The following exhibitor/company invites you to visit their booth(s)

翁开尔(上海)国际贸易有限公司
H.J. Unkel (Shanghai) International Trading Co., Ltd.

展台号
Booth Number(s)
2E25-30

展出地点 Venue: **上海新国际博览中心 / Shanghai New Int'l Expo Centre (SNIEC)**
上海浦东新区龙阳路2345号(201204) / 2345 Longyang Road, Pudong New Area, Shanghai 201204, P.R. China
展馆 Halls: E2, E3, E4, E5, E6 展区 Zones: 3, 4, 5, 6, 7



香港 HONG KONG: 电话Tel: (852) 2865 0062 传真Fax: (852) 2804 2256
电话E-mail: info@sino-star-intl.com.hk
深圳 SHENZHEN: 电话Tel: (86 755) 6138 8100 传真Fax: (86 755) 6138 8113
电话E-mail: exhibition@new-expostar.com
上海 SHANGHAI: 电话Tel: (86 21) 6150 4989 传真Fax: (86 21) 5877 7685
电话E-mail: shg@new-expostar.com

请即登入大会网页预先登记
Pre-Register Now at **www.chinacoat.net**

本「参观证申请表」并非入场票或入场通行证。持有人必须先进行电脑登记, 领取附有电脑条码的参观证后, 方可进场。登记办法请参看背页。
This Form is NOT an admission ticket. For admission, holders must complete our registration procedures to receive a bar-coded Visitor Pass. Please see overleaf for details.

展会优先开放时间
PRIORITY OPENING HOURS*
11月23日(星期三) Nov. 23 (Wed.) 9:00 a.m. - 12:00 noon
* 仅限已预先登记并持有参观证的观众及贵宾入场
Open only to Pre-registered & VIP Visitors holding valid Visitor Pass.

展会正式开放时间(所有观众)
Show Opening Hours (for all visitors)
11月23日(星期三) Nov. 23 (Wed.) 12:00 noon - 17:00 p.m.
11月24日(星期四) Nov. 24 (Thu.) 9:00 a.m. - 17:00 p.m.
11月25日(星期五) Nov. 25 (Fri.) 9:00 a.m. - 14:00 p.m.

现场观众登记中心运作时间
Visitor Registration Centre - Operating Hours
11月22日(星期二) Nov. 22 (Tue.) 10:00 a.m. - 16:00 p.m.
11月23日(星期三) Nov. 23 (Wed.) 12:00 noon - 16:30 p.m.
11月24日(星期四) Nov. 24 (Thu.) 8:30 a.m. - 16:30 p.m.
11月25日(星期五) Nov. 25 (Fri.) 8:30 a.m. - 13:30 p.m.

中国境内专业观众(含香港及澳门地区)凭本申请表
可免费申请「中国国际涂料展」参观证。

请以正楷填好以下各项, 或附上阁下的名片。每张表格只限登记一名观众。
Please complete this Form in BLOCK letter or attach your business card. Use one Form for one person.

观众登记

所有观众必须领取由主办单位发出、附有电脑条码的参观证, 方可进场参观。参观证申请办法如下:

1. 预先登记 - 中国境内观众可于2011年10月20日前登入大会网页 www.chinacoat.net 登记, 又或填妥本表格后, 以传真或邮寄方式递交主办单位。主办单位将以邮寄方式将参观证寄上, 费用全免。观众凭参观证可于展会期间直接进场参观。
2. 现场登记 - 展会现场观众登记中心于11月22-25日(展会开幕前一天及展会期间)运作, 观众可预先填妥本申请表, 在现场办理电脑登记, 免费"领取"电脑条码参观证(等候时间或逾一小时)。

* 主办单位在展会现场只替持有本「参观证申请表」的专业观众登记及免费派发参观证。如没有本表格或业外观众均需缴付入场费用人民币¥30.00。

VISITOR REGISTRATION PROCEDURES

All visitors must register and obtain a bar-coded Visitor Pass before admission. The registration procedures are as follows:

1. PRE-REGISTRATION: Overseas Visitors (outside China) can pre-register at www.chinacoat.net on or before Oct. 20, 2011. Registration fee is US\$25 (non-refundable), which we will debit your credit card via secured online payment system. Successful registrants will receive the "Visitor Pass" by post in advance, and an "Exhibition Directory Redemption Voucher" for collection of a copy of Exhibition Directory at the designated visitor service counters at exhibition centre. Check www.chinacoat.net for more details.
2. ON-SITE REGISTRATION: Visitors can choose to present this completed Form and register on site. On-site Registration Centre will operate on Nov. 22-25. For holders of this Form, on-site registration is free*, but visitors should allow extra time (may be up to hours) for queuing and processing.

* Exhibition Directory is not included and an admission fee of RMB¥30.00 is required if you do not present this Registration Form.

姓名 Name _____
职位 Position _____
电邮 E-mail _____
公司名称 Company _____
电话 Tel _____ 传真 Fax _____
地址 Address _____
中国邮编 (Postal Code _____)

Attention! Pre-registration is free for visitors inside China only. Overseas visitors are required to pay a pre-registration fee of US\$25. It will be the fastest way for overseas visitors to pre-register online at www.chinacoat.net.

(请在适当位置加“✓”号 Please tick "✓" where applicable)

公司类别 Company Nature

- 101. 生产商 Manufacturer
- 102. 供应/分销/代理 Supplier / Distributor / Agent
- 103. 贸易商 Trading Company
- 104. 学术/科研 Academic / Research
- 105. 用户 End User
- 106. 媒体 Media
- 107. 其它 Others

业务范围 Business Nature

- 201. 涂料 Coatings
- 211. 油漆 Paint
- 221. 印刷油墨 Printing Inks
- 231. 颜料 Pigments
- 241. 助剂/溶剂 Additives / Solvents
- 251. 粘合剂/密封胶 Adhesives / Sealants
- 261. 树脂 Resins
- 271. 化学品/原材料 Chemicals / Raw Materials
- 280. 粉末涂料 Powder Coatings
- 281. 不粘涂料 Non-stick Coatings
- 291. 生产、包装机器及设备 Production & Packaging Machinery & Equipment
- 293. 品质控制及科研测试仪器 Measurement & Testing Instruments
- 294. 工程服务 Engineering Service
- 295. 贸易及顾问服务 Trading & Consultancy Services
- 296. 刊物、传媒 Publications
- 300. 其它 Others